

Disclosing a Transaction with a Related Party

إفصاح عن صفقة مع طرف ذو علاقة

Date	17 July 2024	2024 يوليو 17	تاريخ
Name of listed Company	Amanat Holdings PJSC ("Company")	شركة أمانات القابضة ش.م.ع ("الشركة")	اسم الشركة المدرجة
Name of Related Party	Al Ramz Capital LLC	شركة الرمز كابيتال ذ.م.م	اسم الطرف ذو العلاقة
The percentage of the deal or the transaction from the company capital	Al Ramz Capital LLC (the "Liquidity Provider" or "LP") shall provide liquidity services to Amanat Holdings PJSC. Percentage from the share capital of the Company is: 0.032%	ستوفر شركة الرمز كابيتال ذ.م.م ("موفر السيولة") خدمات توفير السيولة، وإن النسبة من رأس مال الشركة هي: 0.032%	نسبة الصفقة أو التعامل من رأس مال الشركة
Nature of the deal	Amanat Holdings PJSC appoints Al Ramz Capital LLC to provide liquidity services on DFM, for up to AED 37m.	تقوم شركة أمانات القابضة ش.م.ع بتعيين شركة الرمز كابيتال ذ.م.م لتقديم خدمات توفير السيولة في سوق دبي المالي، بقيمة تصل إلى 37 مليون درهم إماراتي.	طبيعة الصفقة
Terms of the deal	Term: One year LP Fees paid quarterly.	المدة: سنة واحدة رسوم موفر السيولة تدفع مرة كل ثلاثة أشهر.	شروط الصفقة
The share of the related party or its contribution to the two companies, the two parties to the deal	LP currently owns less than 1% of Amanat Holdings' shares. As set out in LP Agreement, the LP cannot own more than five per cent (5%) of the total number of	موفر السيولة يمتلك حالياً أقل من 1% من أسهم شركة أمانات القابضة. لا يمكن لموفر السيولة أن يمتلك أكثر من خمسة بالمائة (5%) من إجمالي عدد الأوراق المالية المعنية.	حصة الطرف ذو العلاقة أو مساهمته في الشركتين طرفي الصفقة



	the relevant securities.		
The nature and extent of the interest, advantage or benefit of the company and related party	Al Ramz Capital LLC to provide the Company with liquidity provider services	ستوفر شركة الرمز كابيتال ذ.م.م ("موفر السيولة") خدمات توفير السيولة	طبيعة ومدى الفائدة أو المصلحة أو المنفعة للشركة للطرف ذو العلاقة

Amanat Holdings PJSC

Cc: Dubai Financial Market

أمانات القابضة ش.م.ع.

نسخة الى السادة سوق دبي المالي

عبد الرحمن السويدي

